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Tilbakeblikk på året 2023 
I 2023 har en noen piler pekt nedover. Vi har blitt færre medlemmer, det var mindre interesse for 
kurs, sommerturen og sikkerhetstreningen på Melsvannet falt bort på grunn av for liten interesse, 
høye kostnader gjør at vi må spare, på årsmøtet i 2023 var det veldig få til stede, og vi endte opp 
med én person mindre i styret. Vi håper at denne trenden vil snu i 2024! 
 
Tall forteller ikke alt. Vi hadde mange gode opplevelser i 2023! Naturen, havet, vannene og 
fellesskapet skuffer ikke. Vi er en stabil fast gjeng som møtes jevnlig til padling, og vi har også sett 
nye ansikter i løpet av året. Klubben vår har aldri hatt så mange dyktige padlere som nå! Frode 
Skårland ble ferdig med veilederkurset, så nå kan klubben arrangere aktivitetslederkurs. 
Aktivitetstilbudet vårt har vært minst like godt i 2023 som i tidligere år. Nytt av året var 
«Vinterpadling med badstu» som Marko Sundt tok initiativ til. Flott at vi kan ha tilbud om vinteren 
også! 
 
Noen tall 
På mandagspadlingene våre hadde vi totalt 
161 oppmøter. Det gir et snitt på 8,5 per 
gang. Vi var ganske få på våren i snitt, men 
så tok det seg godt opp på våren. I 2022 var 
det 173 oppmøter, i 2021 138 og i 2020 264. 
 
Torsdagspadlingene hadde 111 oppmøter 
med et snitt på 4,8. I 2022 var det 118 og i 
2021 143. 
 
Vi har mistet en god del medlemmer. 31.12. 
var vi 152 medlemmer. Hvorfor det har blitt 
slik, har vi ikke en god forklaring på. 
Kommer folk seg mindre ut etter korona-
tiden? Er økonomien et hinder nå som 
matpriser, strøm og renter er dyrere? Er det 
vanskeligere å nå ut med informasjon nå 
enn tidligere? Vi byttet til en 
organisasjonsside på Facebook, og det kan 
ha gjort at folk får mindre varsel om det som 
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skjer. Kanskje folk ikke bruker Facebook like mye som før heller. Styret jobber med hvordan vi best 
kan nå ut med informasjon. 
 
Vi har veldig få barn som er medlemmer i klubben, og vi har ingen tiltak som er spesielt rettet mot 
barn og ungdom. Torsdagspadlingen er åpen for alle, men de siste årene har vi sett lite til unger og 
ungdommer der. Det hadde vært veldig bra for klubben om vi kunne fått et tilbud for unger.  
 
 
Andre aktivteter i klubben 
Vi videreførte tradisjonen med stranddag på Ølberg og mørketur på Lutsivannet. I januar var det 
bassengtrening i bassenget på Nærland. Sofia Kontu hadde livredningskurs i desember. Her var det 
begrenset med plasser, så de mest aktive padlerne ble invitert til dette. 
 
 
Økonomien 
Vi merker godt at vi betaler renter og avdrag på lånet. Det skal være tilbakebetalt i 2026 30.05.2026. 
Effektiv rente er på 8,47%. Rentekostnaden var på 32980 i 2023 og de månedlige utbetalingene lå på 
litt over 16 000 kroner. Forsikring kostet 15 877 kr og strøm 24 712 kroner. Vi fikk inn 75 700 kroner 
på kurs i 2022, men i 2023 var inntektene nesten halvert: 34 250. På grunn av høye kostnader og 
reduserte inntekter, har styret vært veldig nøkterne med investeringer i året som gikk, og vi må nok 
holde en stram linje fram til lånet er nedbetalt. Årsresultatet ble på – 95 kroner. 
 
Egenkapitalen var 31.12.2023 på 326 256 kr. 
Lånet: 444 495 kr. 
 
 
Oppsummering 
Vi har mye å glede oss over og glede oss til. Vi har hatt mye kjekt sammen, og kommer til å få gode 
opplevelser framover også! Dette vil vi dele med flere, og vi har plass til flere medlemmer! Nå har vi 
holdt på siden 1. oktober 2002, og vi har ennå ikke hatt noen alvorlige uhell. Det skal vi være stolte 
over, og den statistikken vil vi jobbe for å holde på! Takk for at dere er med i klubben, og bidrar til 
gode fellesopplevelser! 


